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Referat af afdelingsmøde på Munkegade Kolle-
giet 
 
Mødet afholdtes den 11.042019 kl. 19.30 i kollegiets fællesrum. 
 
Bestyrelsen var repræsenteret ved trine, katrine, og christina 
 
Der var fremmødt 2 beboere. 
 
Der var den 13.03.2019 udsendt/omdelt følgende dagsorden til kollegiets beboere: 

1. Valg af dirigent 
2. Godkendelse af referatet fra forrige beboermøde (fra foråret) 
3. Orientering fra afdelingsbestyrelsen 
4. Behandling af indkomne forslag 

Forslag skal være bestyrelsen i hænde senest 2 uger inden mødet. Alle forslag læg-
ges på kollegiets hjemmeside senest 1 uge inden mødet. Forslag skal skrives i skabe-
lonen, som ligger i Værktøjskassen. 
 

5. Fremlæggelse af budget 
• Budgettet kan findes på hjemmesiden senest 1 uge inden mødet. 
• Gennemgang af budgettet. 
• Godkendelse af budgettet.  

 
6. Sociale arrangementer 

• Bestyrelsen vil kort reklamere for kommende sociale arrangementer for kol-
legiets beboere. 

• Forslag til kommende sociale arrangementer. 
 

7. Valg af afdelingsbestyrelse og suppleanter 
• Har du lyst til at være med i bestyrelsen kan melde dig her.  
• Følgende bestyrelsesmedlemmer ønsker at fortsætte deres post:  

Næstformand: Robert 
Kassere: Cecilie 
Menig: Christina og Trine 

 
8. Eventuelt 

Under dette punkt kan alt diskuteres. Dog kan intet bindende blive besluttet, da det 
ikke har været et punkt på dagsordenen. 

 
• Opretholdelse af opgangsrengøring i opgang A og B 

 

1. Velkomst 
Formanden bød velkommen og de fremmødte foreslog Amanda som dirigent.  
Amanda blev valgt som dirigent. 

2. Bestyrelsens beretning 
Bestyrelse oplyser om fremtidige arrangementer  

- Vin og ost 
- Fællesspisning 
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Bestyrelsen informere om fremtidige nye bænke til udendørs areal og dørskift i alle lejlighederne.  

3. Godkendelse af budget 
Huslejevarsel med hovedtallene for budgettet er omdelt til alle husstande. 
 
Info om huslejestigning 
1 vær. Lejlighed - stigning med 5 kr. 
2 vær. Lejlighed - stigning med 9 kr.  
Doublet - stigning med 4 kr.  
 
Og forbrug for sidste år og fremtidige budget 
 

Budgettet blev godkendt enstemmigt  

4. Valg til afdelingsbestyrelsen 
 
Der var 1 bestyrelsesposter på valg.  
4 genopstiller / 1 genopstiller ikke.  
 
Formand: Christina 
Næstformand: Robert 
Kassere: Cecilie 
Menig: Ida og Trine 

5. Indkomne forslag 
Ingen indkommende forslag 

1. Evt.  
- Kan man få flere bænke til fællesarealet end de vi allerede får 
- Skal der være to nøgler ved fællesrummet sådan at man kan komme ind af begge dørene ved 

arrangementer i fællesområdet 
- Opgangsrengøring  

o Fremover tjekker Ida opgangsrengøring i opgang A 
o Roberth tjekker i opgang B 

 
- Rygning: skal det fremover blive forbudt at ryge i sin egen lejlighed?  

o Kommer på dagsorden til næste beboermøde, således der kan blive afholdt en afstem-
ning om dette 

 
 

Formanden takkede for et godt møde. 
 
Mødet sluttede kl. 21.00 
 
 
 


